
Referat – AIF bestyrelsesmøde den 18/6‐2019 

 

Afbud fra Inge‐Lise Sterup og håndbold. 

Nyt fra formanden 

 Vi afholder indvielse af vores nye klubhus efter sommerferien på et tidspunkt når vi er klar, 

forhåbentligt ultimo august / primo september. FU melder dato ud. 

 

 Der er problemer med, at få bonnerne fra Brugsen afleveret til Jette. Vi skal have fulgt op på det 

rundt i alle afdelinger. Jette tager en ekstra snak med Lars omkring, at der kun sælges varer til dem 

der har kort.  Hver udvalgsformand sender kortnumre til Jette på mail.  

 

 Vi arrangerer igen i år et ungdomstrænerarrangement. Det bliver onsdag den 26/6‐2019. Poul Duch 

er tovholder.  

 

 Sponsorcykelløbet bliver fredag den 9. august kl. 17.30 til kl. 19.00. Dagen styres af Jonas Steiniche 

og Jette Bundgaard. Vi vil gøre lidt ekstra for at få nogle flere sponsorer med. Der vil komme lidt 

flyer ud snarest muligt. Der er styr på det inden vi går på sommerferien.  

PR vil bl.a. blive på intra på skolen og i børnehaven i postkassen 

 

 Håndbold 

Vi har i FU haft møde med håndboldafdelingen for at understøtte, at vi kan få håndboldafdelingen op at 

stå igen. Vi har Mette Clemmesen og Steffanie Ekholm, som har tilkendegivet at udgøre 

håndboldafdelingen. De har på sidste uges møde fået 3 garvede håndbolddamer med som 

backinggruppe (Hanne Clemmesen, Majbrith Damgaard og Lena Bertel) 

Det blev på samme møde besluttet, at der ligges op til et samarbejde med KKIK. KKIK har for nylig haft 

en henvendelse til os af samme karakter. Møde med KKIK afholdes inden sommerferien. 

Keld Gregersen (håndboldinspirator) har budt sig til med hjælp fra Viborg idrætsråd, hvis der er brug for 

det.   

.  

 Kartoffelfestivalen  

Til oktoberfesten, som vi står for lørdag aften er der pt. solgt 450 billetter. Lige pt. er opgaven, at finder 

hjælpere til dagen.  

Vigtigt, at vi holder fokus på, at vi skal lykkes med at gøre noget sammen alle foreninger i Frederiks. 

 

 Trænerhonorar  

Pia præsenterer et forslag til, at vi får skabt et mere ensartet honorar til trænere og ledere.   



Der blev besluttet og vedtaget følgende:  

600 kr. pr. kontingentbetaling til trænere   

300 kr. pr. kontingentbetaling for hjælpetrænere 

1.000 kr. pr. år for udvalgsmedlemmer  

 

De nye satser bliver skrevet ind i forretningsordenen, når den opdateres til efteråret. 

 

Badminton 

Der er sommerferie, så ikke nyt fra denne front 

 

Gymnastik 

Vi kører sommerspring og har lige haft en samlet afslutning til Babon city. Vi havde mange børn med og for 

skellige konkurrencer for de voksne. En rigtig dejlig dag som afslutning på sæsonen  

Sidste træning er torsdag og opvisning til Sankt Hans i anlægget. 

 

Fodbold 

På ungdomssiden er vi fortsat udfordret på at fastholde de unge. Vi har brug for samarbejdet med KKIK. Vi 

har haft en pigefodbolddag, som gør, at vi har fået et ekstra hold i gang. 

Vi fortsætter med Kjellerup/Frederiks på damesiden. Kvindeserieholdet rykker ned i jyllandsserien og anden 

holdet fortsætter i serie 2 efter ferien. 

 

Svømning 

Det går godt 

Vi køre med to Aqua hold og et vandskrækhold. 

Aqua camp i uge 32.  

Der var en længere drøftelse omkring hvordan vi kan styrer eventuelle ventelister. Der er nogen der har 

fundet ud af, at man kan gå ind og betale inden vi ligger det op og derved kommer foran i køen. Det er ikke 

helt fair, men ikke let lige at finde en løsning.  

Vi har haft en fantastik afslutning i fredags med masser af glade mennesker 😊 

 

Motion  



Det kører stille og roligt med MTB og løb. Der bliver en fælles afslutning den 6. juli. 

Vi har overstået tour de alheden på årets regnvejrsdag. Folk var glade, men vi har ikke haft de deltagere 

som vi plejer pga. af vejret. 

Der er startet op med et børnehold på MTB med en rigtig god forældreopbakning.   

Vi har afholdt Tri med Tawi i spidsen. Igen en rigtig hyggelig dag. 75 deltagere.  

Næste projekt er DGI hærvejrsløbet den 29/6, som der er udsolgt til med 440 startende fra Frederiks.  

 

60 + 

Inge‐Lise ønsker alle en god sommer! 

 

E‐sport 

Vi har lige afholdt LAN træf. Hvor der har været spillet i CS og Fortnigth. Hele klubhuset var fyldt op med 

spillere i alle rum. Det lyder til, at de har haft et fantastisk døgn. 

Vi skal have justeret lidt til næste gang. Vi skal lige have evalueret og så vil der komme et udspil med nye 

events.  

Målet er, at vi får nogle hold op at stå, så vi kan udfordre rivaliserende hold.  

Vi har været lidt udfordret på, at der er stor niveauforskel på holdene.  

Der snakkes omkring muligheden for at få nogle flere hjælpetrænere med. Det kunne være en ide at 

kontakt Frederiks skole vedr. deres junior idrætsleder (valgfag) – AIF kontakter skolen for en kontaktliste. 

 

Sponsor 

Der er genforhandlet nye aftaler, så der skulle være styr på den del.  

Der var en drøftelse omkring muligheden for at købe en målportal. Der undersøges nærmere på den del.  

 

Evt. 

Vi har fået en mail Lene Grønbæk vedr. afholdelse af VM i MTB den 28. juli. Hun mangler 30 hjælpere. Er 

Konklusionen er, at vi må melde fra, da vi ikke har ressourcerne til det, samt en alt for kort tidsfrist. Pia 

skriver samlet mail fra AIF til Lene Grønbæk fra Kultur. 

 

Næste møde er den 22. august kl. 19.30. 

 

God sommer! 


